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PROTOKÓŁ NR IX/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

9 lipca 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:15–21:05 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 18:15 stwierdził quorum i otworzył obrady 

IX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram IX sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 16 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Andrzej Balicki, Pan Przemysław Brożek, Pan Andrzej Drąg, Pan Józef 

Jałocha, Pani Artur Markiewicz. 

 

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad IX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 79 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 80 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 81 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Kultury. 

Druk nr 82 

w sprawie nadania nazwy osiedla na obszarze między ulicami Zygmunta Rudnickiego,  

a Stanisława Działowskiego. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

IX sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

9.07.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad IX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 76 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2015 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 77 

w sprawie wniosku o wprowadzenie zadania pn. „Budowa drogi gminnej – dojazdowej 

łączącej ulicę Taklińskiego z planowanym przystankiem Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej 

na linii Kraków – Skawina w rejonie ulicy Dębskiego” do Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 78 

w sprawie koncepcji rozbudowy ul. Taklińskiego na odcinku od ul. Zakopiańskiej do ul. 

Dębskiego. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 79 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  
/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 80 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 
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Druk nr 81 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 82 

w sprawie nadania nazwy osiedla na obszarze między ulicami Zygmunta Rudnickiego,  

a Stanisława Działowskiego. 

/projekt Komisji Kultury/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z VIII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 76 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2015 roku. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji uzasadniono, iż przesuwane środki pozwolą sfinansować sprzątanie siedziby 

Rady Dzielnicy X w miesiącu listopadzie i grudniu. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr IX/75/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 77 

w sprawie wniosku o wprowadzenie zadania pn. „Budowa drogi gminnej – dojazdowej 

łączącej ulicę Taklińskiego z planowanym przystankiem Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej 

na linii Kraków – Skawina w rejonie ulicy Dębskiego” do Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Waldemar Domański, Pan Dominik Galas, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Jan Mikuła. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono w jaki sposób finansowana będzie inwestycja. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr IX/76/2015 została podjęta. 

 

Pan Przewodniczący zapytał jednego z mieszkańców, czy chciałby zabrać głos.  

 

Mieszkaniec Dzielnicy X odpowiedział, iż chciałby zabrać głos w sprawie, którego dotyczy 

jeden z projektów uchwały tj. projektu w sprawie nadania nazwy osiedla na obszarze 

pomiędzy ulicami Zygmunta Radnickiego, a Stanisława Działowskiego. 

 

Po uzyskaniu informacji od mieszkańca Pan Przewodniczący zaproponował, aby kolejnym 

projektem uchwały, który będzie procedowany był projekt uchwały przygotowany przez 

Komisję Kultury. 

Druk nr 82 

w sprawie nadania nazwy osiedla na obszarze między ulicami Zygmunta Rudnickiego,  

a Stanisława Działowskiego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Waldemarowi Domańskiemu. 

 

Pan Waldemar Domański przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Waldemar Domański, Pan Bogumił Bania, Pan Dominik Galas, Pan Tadeusz Murzyn, 

Pan Andrzej Jończyk, Pan Przewodniczący, Pan Adam Rymont, Pan Tadeusz Murzyn, Pan 

Waldemar Domański, Pan Przewodniczący, Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, 

Mieszkaniec Dzielnicy X, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Bogumił Bania, Pan Waldemar 

Domański. 

 

Podczas dyskusji omówiono inicjatywę nadawania nazw ulic doceniając polską piosenkę i jej 

twórców. Poruszono również kwestię dot. zasięgnięcia opinii w odniesieniu do uwarunkowań 

historycznych danego miejsca. Jednocześnie podkreślono, iż nazewnictwo ulic nie ma 

związku z kwestią własności działek.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pani Jadwiga Szarek odczytała poprawkę swojego autorstwa. 

 

Pan Waldemar Domański poruszył jeszcze kwestię nazewnictwa ulicy Homolacsa. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Mieszkaniec Dzielnicy X, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Waldemar Domański, Pan Andrzej 

Jończyk, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący. 
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Podczas dyskusji poruszono również kwestię nadania nazwy ulicy Marka Grechuty.  

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15-głosów za, 1-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Dyskusja została przerwana. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Pani Jadwigi 

Szarek. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu poprawki Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr IX/77/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 78 

w sprawie koncepcji rozbudowy ul. Taklińskiego na odcinku od ul. Zakopiańskiej do ul. 

Dębskiego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż koncepcja rozbudowy ul. Taklińskiego wykonywana jest ze 

środków pochodzących z Budżetu Miasta Krakowa. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 1 osoba opuściła salę obrad. 

Uchwała nr IX/78/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 79 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015.  
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi. 
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Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego druku wpłynęła poprawka 

jego autorstwa, którą odczytał i uzasadnił jej przygotowanie. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk, Pan Jan Mikuła, Pan 

Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji uzasadniono przyczynę wykreślenia ulicy Baryckiej z prac remontowych 

kosztem wprowadzenia ulicy Kukiełek Golkowickich. Podkreślono również, że na ulicach 

Kajzera i Gilowej odbędzie się wizja lokalna. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę swojego 

autorstwa. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr IX/79/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 80 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnił 

jego przygotowanie.   

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Wojciech Liszka. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono różnice w rozdysponowaniu środków na poszczególne zadania 

w odniesieniu do przyjętej w maju wstępnej listy rankingowej.  

 

Pan Przewodniczący odczytał pięć poprawek swojego autorstwa uzasadniając ich 

przygotowanie, oraz szóstą złożoną przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego. Następnie 

otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Jan Mikuła, Pan Andrzej Jończyk, Pani Angelika Kuczaj, Pan Wojciech Liszka, Pan 

Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił 

Bania, Pan Andrzej Łatka, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Wojciech Liszka, Pan 

Przewodniczący. 
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Podczas dyskusji wyjaśniono kwestię zabezpieczenia środków na zadania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na 2015 i 2016 rok. Omówiono również kwestię związaną z przeznaczeniem 

środków na Bieg Swoszowicki. Podkreślono również, iż wykonanie kortu tenisowego na 2016 

r. jest cenną inicjatywą. Następnie omówiono kwestię braku środków na dofinansowanie 

Szkoły Podstawowej nr 43. Omówiono także zadania realizowane obecnie w os. Kosocice. 

Pan Przewodniczący ogłosił 1 minutę przerwy. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i zgodnie z prośbą radnych ogłosił kolejną przerwę. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosowanie poprawki w kolejności ich 

odczytania. 

 

Poprawka nr 1 autorstwa Pana Przewodniczącego dot. zmiany nazwy zadania w dziedzinie E 

na „VI Mistrzostwa Dzielnicy X”. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka nr 2 autorstwa Pana Przewodniczącego zmieniająca dziedzinę dla zadania dot. 

modernizacji obiektów sportowych w SP nr 97. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka nr 3 autorstwa Pana Przewodniczącego zmieniająca przeznaczenie środków  

z rewitalizacji kortu tenisowego na dofinansowanie wyjazdów kolonijnych i zielonych szkół. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka nr 4 autorstwa Pana Przewodniczącego zmieniająca realizatora zadania dot. zakupu 

bonów i paczek żywnościowych dla emerytów i rencistów. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka nr 5 autorstwa Pana Przewodniczącego dot. sprecyzowania nazwy zadania 

związanego z wykonywaniem zdjęć cyfrowych. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 
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Poprawka nr 6 autorstwa Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego dot. przeznaczenia środków na 

zadania w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-glos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr IX/80/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 81 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego druku wpłynęła poprawka autorstwa 

Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego, o której odczytanie poprosił Panią Angelikę Kuczaj. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału  

w dyskusji poddał ww. poprawkę pod głosowanie 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie).  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr IX/81/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Waldemar Domański poinformował o nowo powstałej aplikacji dot. zgłaszania 

nielegalnego graffiti. Przedstawił również wdrażane pomysły w kwestii walki z nielegalnym 

graffiti. Poinformował także o bieżącej działalności powołanego przy Prezydencie Miasta 

Krakowa Zespołu Zadaniowego. 

 

Pani Angelika Kuczaj poinformowała o wynikach Budżetu Obywatelskiego. Podziękowała 

również za pracę wszystkim członkom Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 
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W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pani Angelika Kuczaj. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię ewentualnego remontu siedziby Rady Dzielnicy X.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Wojciech Liszka, Pan 

Przewodniczący, Pan Waldemar Domański, Pan Andrzej Jończyk. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię remontu siedziby Rady Dzielnicy X z prywatnych 

środków. 

 

Pan Bogumił Bania poruszył kwestię nieprawidłowości przy finansowaniu zadań związanych 

z budową kanalizacji sanitarnej w osiedlu Kosocice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pani Jadwiga Szarek, Pan Bogumił Bania, Pan Jan 

Mikuła, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji poruszono również kwestię finansowania budowy kanalizacji sanitarnej  

w osiedlu Wróblowice. 

 

Pan Waldemar Domański podziękował za przegłosowanie uchwały w sprawie nadania nazwy 

osiedla Piosenka.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Waldemar Domański. 

 

Mieszkanka Dzielnicy X poruszyła kwestię zakupu nowych firanek do siedziby Rady 

Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Angelika Kuczaj, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Jan Mikuła, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono również kwestię wykonania remontu siedziby Rady Dzielnicy X.  

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Mieszkanka Dzielnicy X poruszyła kwestię formalno-prawną zabierania głosu przez 

mieszkańców o niezadawalającym stanie zdrowia. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Marcin Szewczyk, Mieszkanka Dzielnicy X, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, 

Pan Dominik Galas, Pani Angelika Kuczaj, Pan Waldemar Domański. 

 

Podczas dyskusji poruszono również kwestię związaną ze sposobem wypowiadania się 

poszczególnych radnych.  
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Mieszkanka Dzielnicy X poruszyła kwestię swojego wniosku złożonego do Rady Dzielnicy X  

w sprawie rezygnacji z ogni sztucznych na imprezie plenerowej w osiedlu Swoszowice 

twierdząc, iż Pan Dominik Galas go nie otrzymał. 

 

Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam IX sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 9 lipca 2015 r. na godz. 18.00. 

 

Koniec sesji godzina 21:05.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


